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Ministeren bedes oplyse hvorfor det ikke skal være muligt at opnå
tilskud til tværgående aktiviteter mellem branchearbejdsmiljørådene og tilskud på et bredere
grundlag, herunder større projekter?

Svar: 
I fremtiden vil der være lige så store muligheder for at opnå økonomisk tilsagn til aktiviteter,
som udføres i et samarbejde mellem to eller flere branchearbejdsmiljøråd, som der er i dag.

Jeg har blot ikke fundet det nødvendigt forlods at afsætte en særskilt del af midlerne til
tværgående aktiviteter, da det altid vil være det enkelte branchearbejdsmiljøråds pligt at vurdere,
hvorvidt der kan samarbejdes med andre relevante branchearbejdsmiljøråd om en given
aktivitet.

For så vidt angår større projekter er der hverken i den nuværende eller den fremtidige
administration af midlerne til branchearbejdsmiljørådenes arbejdsmiljøindsats noget til hinder
for, at der kan søges om tilsagn om tilskud.


